
Füzesgyarmat Város Önkormányzatának
Képviselő- testülete

JEGYZŐKÖNYV

Készült: a Polgármesteri Hivatal Tárgyaló termében, 2023. január 05-én 15:00 órai kezdettel
Füzesgyarmat Város Onkonrányzatáriak Képviselő-testülete rendkívüli

Jelen vannak:
Konez Imre polgármester,
Dr. Barta Krisztina képviselő,
Dr. $áita Tibor képviselő,
Fehér László képviselő,
Zs. Nagy Sándor képviselő,
Báló Sándor Zsolt képviselő,
Lánczi Csaba képviselő,
Patai Tamás képvisekő

ÜLÉ SÉRŐL

SZMSZ szerint tanácskozási jo%%al me2hfvott:
Dr. Blága János jegyző

Jegyzőkönyvvezető: Molnár Ildikó testületi ügyintéző

Koncz Imre polgármester: Köszönti a Testületet a rendkívüli ülésen. Egy dolog lenne, amiről
dönteni kellene. Először szavaztatná a napirendet. Aki elfogadja, jelezze.

MegáHapítja, hogy a Képviselő-testület jelenlévő 8 tagjából 8 Igen szavazattal,
tartózkodás és ellenszavazat nélkül a napirendet az alábbiak szerint megtárgyalásra
elfogadja.

1. Füzesgyarmatí Városgazdálkodási és Önkormányzati Vagyonkezelő Kf. ügyvezetői
beosztásának betöltése
Előadó: Koncz Imre, polgármester

Első napirend

Füzesgyarmati Városgazdálkodási és Önkormányzati Vagyonkezelő Kft. ügyvezetői
beosztásának betöltése
Előadó: Koncz Imre, polgármester

Konez Imre polgármester: A Kf. vezetéséről kellene dönteni, mert nem lehet tudni, hogy a
megszavazott Turbucz Róbert vállalja-e a tisztség betöltését. Jegyző Úr lenne az ügyvezető
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meghatározott időre.
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Zs. Nagy Sándor képviselő: Ő tudja. ő képviseli a törvényességet, hogy ilyet lehet e.

Dr. Blága János jegyző: 3-4 hónapnál tovább semmiképpen nem tudja ellátni a feladatot. Az a
gond, hogy ha Robi nem vállalja, valakit miiidenképpen keresni kell. Atnézegették Szép sorban
a Kit. működését. Jelentős mennyiségű feladatot kell elvégezni, főleg így év elején.

Patai Tamás képviselő: Amíg elvállalná arra a 3-4 hónapra maximum, ez csak névleges, vagy
tudna segíteni Robinak Is átlátni ezt az egészet?

Koncz Imre polgármester: Addig vállalná, amíg Robi vagy valaki nemjön.

Dr. Blága János jegyző: Valakinek ténylegesen el kell látni ezt a feladatot.

Patai Tamás képviselő: Ez most egy Ilyen fura helyzet, ha nem lett volna ez a szappanopera.
Csak megkapta a bizalmat, elmondták milyen aggályaik vannak, ennek ellenére ő azt mondta
még itt, hogy vállalja. Ezek a fenntartásaik továbbra Is megvannak, ha nem erősödtek a
visszatáncolás miatt. Olyan, mint ha fogni kellene a kezét. Ha a jegyző szerepe megszűnik
azzal, akkor nem lesz útmutatás mellette.

Dr. Blága János jegyző: Nem fogom azt érezni, hogy idejött és leváltott. Így Is úgy Is segítenek
neki.

Koncz Imre polgármester: Az alapvető elvárásokban meg akarnak egyezni vele. Ezek lesznek
az elvárások, amihez ragaszkodnak. Abba maradtak, hogy 1+1+3 évre szerződnek vele. Arra
gondolt, hogy amit ő kér pénzben, azt nem adják meg neki. Amennyiben nyereséges a Kit,
annak x százalékát megkapja prémiumként. Ehhez mindenképpen ragaszkodni fog, hogy
nyereségessé tegyék a Kit-t, és akkor kap pénzt.

Patai Tamás képviselő: És nyilván tisztázni kell az elvárásokat, mert akkor itt lehetett az ok,
hogy visszatáncolt.

Dr. Barta Krisztina képviselő: Így most nehéz, hogy nincs itt megvédeni magát, csak
fantáziálnak. A csoportban megjelent ez az információ, hogy Robi nem vállalja, ő is beszélt
vele. Azt mondta valakitől kapott egy információt, amit utána tudtak is, hogy honnan. Nem is
az a lényeg, hogy honnan, hanem hogy mi volt az információ tartalma. Ez a mai napig nem
derült ki. Innen zárt ülésről, kikerült és annak a hatására történt meg ez a döntés, a többi mind
csak fantazmagória azt gondolja. Lehet agyalni, hogy ezért meg azért, ezt nem tudják. Egyedül
ő tudna erre válaszolni. Mivel ez is egy teljes állás, a Jegyző úrtól kérdezné, hogy a két állásnak
a terhe bele fér a teherviselésébe?

Dr. Biága János jegyző: 2-3 hónapnál tovább semmiképpen. Legutolsó időpont a május Vége.

Koncz Imre polgármester: Nem akarja újra pályáztatni, akkor keressenek valakit.

Patai Tamás képviselő: Mi volt az az információ, ami miatt ő visszatáncolt?
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Dr. Biága János jegyző: Az információ az volt, hogy a munkásszálló és a strand bevételéből
kell nyereségessé tennie a Kft.-t.

Báló Sándor Zsolt képviselő: Ő Is beszélt vele, mikor kiderült, hogy visszatáncol. Megkereste
még mielőtt beadta a pályázatot, hogy számíthat-e arra, hogy támogatja. Akkor azt mondta,
hogy nem tudja a testület támogatja-e, ő személy szerint igen. Neki nem volt vele semmi baja,
amíg ő volt a Kf. ügyvezetője. Voltak problémák, megbeszélték, meg is javította, amit lehetett.
Akkor neki Is mondta a dolgot, hogy ilyen információt kapott, de biztosan nem Igy van. Mondta
neki, hogy annyit elvártak volna, hogy ha megkereste előtte mielőtt beadta a pályázatot, hogy
támogatjuk, akkor azt is elvárta volna, hogy keresse meg hogy nem vállalja. Most egy picit
elbizonytalanodott, mert ezt így komolytalannak gondolja.

Koncz Imre polgármester: Egy évig ez Igy elmegy vagy nem, attól fligg, hogy meg tud-e vele
egyezni jövő héten. ha meg nem tud vele egyezni, akkor kérne a testülettől neveket, hogy kit
keressenek meg.

Dr. Sánta Tibor képviselő: Az előzőnél is kérdezte, hogy ragaszkodniuk kell ahhoz, hogy
felsőfokú végzettség kell?

Koncz Imre polgármester: Ehhez ragaszkodnak.

Dr. Sánta Tibor képviselő: Ez nyilván csökkenti az esélyt. Lehet olyan, akinek nincs meg a
végzettsége viszont a rátermettsége olyan. Korábbi tevékenysége lehetőséget adna arra, hogy
ezt tovább Vigye. Nem tudja itt a környékből lesz e jelentkező, és ha nem? Jegyző úrnak tenné
fel a kérdést, hogy mi lesz, ha nem találnak?

Koncz Imre polgármester: Akkor jegyzőt keresnek. Erről lett volna szó, és szavazni kellene,
hogy a jegyzőt fogadja el a testület, mert testületi döntés kell róla.

Lánczi Csaba képviselő: Javasolja, hogy egy határidőt tegyenek bele.

Dr. Blága János, jegyző: Eleve határozott idejű megbízást adhat csak a testület, de ő sem tudja
ezt ellátni május végénél tovább semmiképp.

Koncz Imre polgármester: Akkor május 31-ig. Aki így elfogadja, jelezze!

Megáflapítja, hogy a Képviselő-testület jelenlévő 8 tagjából 8 Igen szavazattal,
tartózkodás és ellenszavazat nélkül, az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a
Döntés a Füzesgyarmati Városgazdálkodási és Onkormányzati Vagyonkeze]ő Kft.
ügyvezetői megbízásáró I szóló határozati javaslatot.

Füzesgyarmat Város Önkormányzat Képviselő-testületének
1/2023. (1.05.) határozata

5525 Füzesgyarmat, Szabadság tér 1. sz.
(66) 491-058, Fax: 491-361

E-mail: poJarrnesterihivatal(fuzesgyarrnat.hu

Dr. Barta Krisztina képviselő: Annyit tud, hogy kiszivárgott. Valaki információt adott a
rendelkezésére, nem tudják mi a konkrét információ.
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A Füzesgyarmati Városgazdálkodási Önkormányzati Vagyonkezelő Kft. ügyvezetői
tisztségének betöltéséről

Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 100 %-os tulajdonában álló

Füzesgyarmati Városgazdálkodási és Onkormányzati Vagyonkezelő Kf. Ügyvezetői

tisztségének betöltésére Dr. Biága Jánost választja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a megbízás elfogadása esetén kössön

munkaszerződést Dr.Blága Jánossal.

A Képviselő-testület megbízást ad Dr. Blága Jánosnak 2023. május 31.-ig a tisztség betöltésére.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a változást a cégjegyzéken vezesse át.

Felelős: Koncz Imre, polgármester
Határidő: 2023. január.
Patai Tamás képviselő: Mond egy nevet, Dányi Gyula, nincs jobb ötlete.

Dr. Barta Krisztina képviselő: Abban is lehet gondolkodni kompromisszumos megoldásként,

hogy elvégez valami szakirányú végzettséget. Robi is így kezdte.

Koncz Imre polgármester: Neki meg van, csak a legvégső vizsgát nem tette le.

Dr. Sánta Tibor képviselő: Kérdezné, hogy nincs e valami bejelenteni va]ójuk az önkonriányzat

működésével, pályázatokkal kapcsolatban, amit még nem tudnak.

Dr. Blága János jegyző: Rezsitámogatást kaptak, ezzel próbálnak segíteni a rezsiárakon, ami

nem túlnagy segítség. Pályatok benyújtása egy kivételével mind sikeres volt. Egyről még nincs

döntés. Idén már meg tudják kezdeni a piac felújítását, az utak tervezését, az energetikai

projektet is. A civil szervezetek támogatását egy másik forrásból fogjuk tudni finanszírozni.

Koncz Imre polgármester: Aszfaltoztatni csak a szegregált területen lehet, építeni meg csak

azon kívül. A Veres Péter utcán aszfaltozva lesz, a Sas utcán lesz a lakás. Az idén nem lesz meg

csak jövőre, mert majdnem mindegyiken ki kell váltani a vízvezetékeket.

Lánczi Csaba képviselő: Sokat süllyedt a két utca, amelyik ki lett váltva.

Koncz Imre polgármester: A pénz egyik be sem lesz elég, többlettámogatást kell kérni. Lesz

még egy 90 milliójuk, ami kimaradt, ezt a sportcsamokra kell költeni. Miután klírták kivették

belőle, azt mondták a Tankerületek pályázhatnak, még nem írták ki, de beszélt a Teleki-Szávai

Krisztinával, hogy ha kell, inkább lemondanak róla és pályázzák meg ők, csak tegyék már

rendbe. Ha nekik kiírják, fogja keresni. A strandra van ígérve, hogy fognak kapni pénzt, úgy

számolta olyan 200 millió forint körül. Ez különösebben nem is fog látszani rajta, de alapvető

dolgokat meg lehet belőle csinálni. Energetikailag nem nagyon kell azt csinálni, tavaly tavasszal

bejárta a gépészetet, meg is lepte, hogy a szivattyúk majdnem mindegyik új. Lecserélnék a

gázmotort, a tetejét a fedettnek, burkolatcserét. A vizesblokkot szerinte fel lehet belőle újítani.
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A Zalai elnök úrnak jelent meg eddig egy ilyen nyilatkozata, hogy Gyopárosrnrdő,
Füzesgyarmat, azt hiszi Szarvas, így kapna 700 milliót. Tavaly tavasszal volt egy államtitkári
találkozó Gyulán és ott hangzott el. Más van e?

Lánczi Csaba képviselő: Az uszodán túlmenni volt valamikor egy tanya, ott megmaradt egy
kút, amin egy beton gyűrű van fedetlenül. Eléggé balesetveszélyes. Lehet írásban Is át fogja
küldeni a műszaki csoportnak.

Koncz Imre polgármester: Nem az önkormányzaté a terület, hanem a halasoké. Úgy tudja az
úttól jobbra a halasoké, balra az önkormányzaté.

Lánezi Csaba képviselő: Balra van az úttól, a fólia mögött.

Koncz Imre polgármester: Biztos nem az önkormányzaté. Megnézik.

Zs. Nagy Sándor képviselő: Volt egy turisztikai pályázat ás onnan rémlik, hogy az
önkormányzaté.

Koncz Ii e polgármester: Ha nincs más, köszöni a részvételt. És bezárja a testületi ülést.

Is
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Jelenléti ív
Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő-testülete

2023. január 05.-én tartott
rendkívüli üléséről

1. Koncz Imre polgármester

2. Dr. Barta Krisztina alpolgármester

3. Báló Sándor Zsolt képviselő

4. Fehér László képviselő

5. Lánczi Csaba képviselő

6. Patai Tamás képviselő

7. Dr. Sánta Tibor képviselő

8. Várkonyiné Csáforda Éva képviselő

9. Zs. Nagy Sándor képviselő

SZMSZ szerint tanácskozási joggal meghívott:

Dr. Biága János jegyző

Dr. Tóth Tünde ‘

Kiss Jánosné bizottsági tag

Németh-C sák Erika bizottsági tag

Szabó Zoltán bizottsági tag

Dr. Kovács József országgyűlési képviselő

Békés Megyei Kormányhivatal vezetője,
ill. képviselője
Détárné Molnár Andrea Szeghalmi Járási
Hivatal vezetője
SZMSZ szerint állandó meghívottak:



Városi Rendőrkapitányság — Czeglédi
Lajos r. alezredes, mb. kapitányságvezető
Nagy Zoltán — Jobbik Magyarországért
Mozgalom helyi elnöke
Tóth Zoltán - református lelkész

Lengyel Antal - katolikus plébános

Bánfi Attila — Kossuth Lajos Ált. Iskola
intézményvezetőj e
Károlyi Zsigmondné - Lurkófalva Ovoda
vezetője
Gazsóné Kovács Andrea - bölcsődevezető

Huszár Róbert - HJVKKI igazgató

Dr. Biága János — Füzesgyarmati
Városgazdálkodási és Onkormányzati
Vagyonkezelő Kft. ügyvezetője
Szabó Lászlóné — ESZI telephely
koordinátor
Békés Megyei Hírlap képviselője:

Füzesgyarmati Roma Nemzetiségi
Onkormányzat képviselője:
Napirendekhez meghívottak

Nagy Izabella pénzügyi osztályvezető

Tóth Eszter szociális csoportvezető
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